
Generalforsamling i KFS d. 16/11-2023

Valg af ordstyrer: 
Blev Tonny

Bestyrelsens beretninger fra året der er gået:

Vi har er godt sammenhold i klubben, vi støtter fortsat godt op omkring 
vores arrangementer i klubben.
Vi har haft arbejdsdag i klublokalet, hvor vi har lavet Hemsen om, til en 
hyggelig rum til klubbens børn og unge mennesker, med tv og 
spillemaskine.
Vores Sankt Hans forgik ude ved klubbroen, det var en rigtig sommerdag 
med noget god at spise og drikke samt et hyggeligt selskab.
Vores fiskearrangement fik vi lavet en lækker buffet med hjemmelavet 
krabbesuppe med egen fanget krabber Og diverse fiskeanretninger. 

Bro nedtagning og rør ned bankning gik rigtig god. Men desværre kom 
der en kraftig storm forbi og har ødelagt alt ude ved broen samt inde på 
land, på nær bro pælene. 
Vi mødte 25 mand op lørdag 11/11 og fik savet de vældet træer væk, 
gravet jernrør op fra sandet og ryddet op på stranden. Dejligt med en 
god opbakning. 

Et stort skulderklap til de medlemmer som blev på havnen under stormen 
og gik runder på havnen og hjalp med at sikre hinandens og andres 
både.
 
Vi skal have broen og vores overdækning opbygget igen, det vil vi gøre i 
fællesskab og løbene, dette vil kommet til at koste ca. 90.000-100.000 
kr.  vi vil søge forskellige fonde og økonomisk tilskud til renovering af 
broen og overdækningen. Vi må se om vi får noget ud af dette.

Vores klubbro bliver godt brugt hele sæsonen igennem. Vi har en dejlig 
lille oase ude i Elvighøj.

Bronedtagningsfesten blev udskudt i år pga. vi mente at de medlemmer 
som havde arbejdet hårdt, der ude hele dagen, nok ville være trætte når 
de kom ind der ude fra. 
Så festen bliver til en vinterfest d. 27/1-2024. der kommer info ud sener 
omkring menu og tilmelding.

Der er julehygge d. 9/12-2023. info kommer ud. 

Husk at skrive I kalenderen, når vi bruger klubben, vi får støtte af 
kommunen de dage vi har dokumentation for at vi bruger klublokalet.

Økonomi:

Jakob gennemgik årets regnskab. Der var ingen indvendinger kun et par 
oplysende spørgsmål.
Han fortalte også at vi skal til at søge af fonde, til renoveringer.



Indkommende forslag:

Flere af klubmedlemmerne kom med forsalg om at vi skal betale 150-500 
kr mere til næste år som et engang tilskud til hjælp af opbyggelsen at 
broen og overdækningen. 

Der var også nogle der snakkede om et frivilligt indskud til klubben. Det 
tager vi op til næste år, når vi ser hvor stort en indhug der bliver i vores 
klub konto når vi har opbygget det hele igen

Generalforsamlingen blev enstemmig enig om at vi betaler 150 kr extra 
iår. Som et engang beløb Storm skade hjælp.

Kontingentfastsættelsen:

Vi blev enig om at hæve vores kontingent med 50 kr. så vi fremover skal 
betale 600 kr.

Valg af bestyrelsen:

Jakob var på valg og blev genvalgt som kassere.
Jørgen var på valg og blev genvalgt som næstformand.
Peter trådte ud af bestyrelsen, men forsætter som vores it-mand på 
vores hjemmeside og Facebook.
Lars forbliver suppleant i bestyrelsen
Jane bliver bestyrelsesmedlem.
Kent Kristensen bliver suppleant i bestyrelsen. Vi siger velkommen Kent.
Valg af to revisor er Lise og Kim
Suppleant af revisor er Dan.

Info fra Kolding Havn:

Der arbejdes forsat med at få opbygget havnen, selvom der forsat 
kommer forhindringer. Havnen tror stadig på udvidelsen af havnen.


